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28 lutego br. w powiecie kędzierzyńsko-kozielskim odbyło się posiedzenie Konwentu Powiatów

Województwa Opolskiego.

W starostwie powiatowym rozmawiano o sytuacji w służbie zdrowia. Starostowie, którzy nadzorują

szpitale powiatowe na Opolszczyźnie kolejny raz mocno zaapelowali o zwiększenie nakładów na

jednostki. W konwencie wzięli udział: wicewojewoda Violetta Porowska, wicemarszałek Roman Kolek, z-

ca dyrektora NFZ Beata Cyganiuk oraz dyrektorzy lecznic. Obecny był również poseł Ryszard

Wilczyński.

Małgorzata Tudaj, starosta kędzierzyńsko-kozielska zwracała uwagę na niedobory finansowe i personalne

w służbie zdrowia.

Mimo to szpital w Kędzierzynie-Koźlu na tle innych jednostek w regionie wypada dobrze. Ogólne trendy

są jednak niepokojące dla wszystkich. Wzrastają zobowiązania finansowe szpitali powiatowych.

Uczestnicy rozmawiali także o nowym systemie ratownictwa medycznego, który zacznie obowiązywać

od 1 kwietnia.

Zdaniem samorządowców pieniądze jakie rząd chce przeznaczyć na finansowanie szpitali w najbliższych

latach są zbyt małe, a to oznacza, że ich utrzymanie jeszcze bardziej spadnie na barki samorządów
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